
Ljubitelj rož v Polju
Ce greš od trgovine Mer-

cator protd Rjavi cesti, vidiš
zelo negovan vrt, poln rož
od zgodnje pomladi do poz-
ne jeseni. Urejuje in neguje
ga Ivan Žabjak, 43-letni re-
ferent za zavarovanje druž-
benega sektorja in tolmač za
privatno zavarovanje. To dru-
go dela Je kot ixslugo, saj se

Ivan Žabjak

Poljčani in znanci obračajo
nanj ob raznih nesrečah, po-
sebno avtomobilskih, s proš-
njami za nasvet.

»Pa imate za tolmačenje
privatnega sektorja kaj pla-
čano?«

»Od tega imam le delno
provizijo, toda le za sklenje-
ne zavarovalne pogodbe, si-
cer pa nič.«

»Katero je vaše specialno
področje?«

»Družbena lastnina v naj-
širšem pomenu besede. Pre-
mičnine in nepremičnine, kot
tudi avtomobili; le prevoz
blaga ne spada v moje pod-
ročje.«

»Kaj pa naša oboina? Ima-
te tudi tu svoje področje?«

»V tcj občini imam vsa

državna podjetja, ustanave
in uslužnostne obiti. Od t o
varn pa le Totro in Žimo.«

»In ste zadovaljni s tem
delom?«

»Zadovoljen sem, saj ga
opravljam že 15 let. Poznam
svoje delo kakor tudi stran-
ke, ki jih obiskujem. To mi
je prirastlo k srcu in v na-
vado, tako da delo opravljam
z lahkoto in veseljem.«

»Kako pa zaslužek? Od če-
sa je odvisen?«

»Odvisen je od realizirane
premije. To se pravi od ti-
stega, kar plačajo podjetja,
in ne od tistega, kar je skle-
njeno, oziroma drugače le,
če je drugače tudi sklenje-
no.«

»Delovni čas pri vas ver-
jetno ni omejen. Kako de-
late?«

»V glavnam res ni omejen.
Sem vezan zgolj na razgovo
re s strankami na terenu —
glede sklepanja zavarovalnih
pogodb, in to pri privatnikih
takrat, ko drugi že počivajo.«

»Kako pa prosti čas? Ali
ga kaj ostane in kako ga iz-
koristite?«

»Kolikor mi ostane proste-
ga časa, ga dobro izkoristim.
Imam svojo hišo, dva že od-
rasla otroka in malo vrta —
in če hočem, da je vse sku-
paj v redu, moram kar pre-
cej gibati okoli hiše.«

»In vaš konjiček?«
»V glavnem rože. Imam jih

precej in vsakovrstnih, od
rane pomladi do pozne jese-
ni. Rože hišo estetsko polep-
šajo in veliko lepše je po-
gledati hišo, odeto v rože,

kot pa le gole steee. Kot
ste morebiti zasledili v ča-
sopisju, srao Slovenci veliki
ljubitelji rož, jaz pa menim,
da smo, toda le tistih, ki jih
kupimo na trgu, veliko manj
pa tistih, katere sami pride-
lamo. In to bi se moralo
spremeniti, če mislimo biti
resnični ljubitelji cvetja.«


